

كلمة سعادة السفير فينود كوريان جاكوب خلال فعالية الإحتفال بذكرى ميلاد المهاتما غاندي و اليوم الدولي للاعنف.

## 02 أكتوبر 2024 - مقر السفارة الهندية

1. أرحب بكم جميعًا في السفارة الهندية للإحتفال بذكرى ميلاد "والد الأمة الهندية" المهاتما غاندي.
2. منذ عام 2007، يحتفل المجتمع الدولي أيضًا بيوم الثاني من أكتوبر باعتباره اليوم الدولي للاعنف تقديرًا لنهج المهاتما غاندي في حل النزاعات.
3. لا يزال المهاتما غاندي ذو تأثير عميق في جميع أنحاء العالم فيما يتعلق بموضوعات مهمة تتراوح بين البيئة والسلام والخدمة الاجتماعية والصحة وتنمية القرى والتنمية الاجتماعية.
4. كان أيضًا شخصية عالمية وكان له العديد من الأصدقاء من العالم العربي. وقد كتب أحد أبرز الشخصيات العامة في البحرين، سعادة السيد عبد النبي الشعلة، كتابًا إعلاميًا حول هذا الصدد.
5. خلال الفترة التي أمضيته هنا في البحرين، كانت إحدى الهدايا القيمة العديدة التي تلقيتها عبارة عن لوحة فنية رائعة للمهاتما غاندي من سعادة النائب السيد محمد حسين جناحي.

---

### **Speech by His Excellency Ambassador Vinod Kurian Jacob during the event celebrating the birth anniversary of Mahatma Gandhi and the International Day of Non-Violence.**

#### **02 October 2024 – Embassy of the Republic of India premises**

1. I welcome all of you to the Indian Embassy for celebrating the birth anniversary of the Father of the Indian Nation, Mahatma Gandhi.
  2. Since 2007, [October 2nd](#) is also celebrated by the world community as the International Day of Non Violence in recognition of the approach of Mahatma Gandhi to resolving conflicts.
  3. Mahatma Gandhi continues to have a deep influence around the world on important topics ranging from environment, peace, social service, health, village development and social development.
  4. He was also a global person and had many friends from the Arab world. One of Bahrain's most prominent public figure, HE Mr. Abdulnabi Al Shoala has written an informative book on this connection.
  5. In the time that I have been here in Bahrain, one of the many valuable gifts I have received is a wonderful painting of Mahatma Gandhi from Honourable MP Mr. Mohammed Hussain Janahi.
-